

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S22/23-008

自動轉帳繳交學費

敬啓者：家長如選擇透過恆生銀行帳戶繳付學費，款項將於每月第5天，以自動轉帳形式支付。按照銀行規定，如在轉帳當天，帳戶存款不足，銀行會每次收取港幣150元手續費。為免繳付額外費用，請貴家長確保帳戶於每月轉帳日存有足夠款項。各級學費如下：

	每月轉帳款額	全年合共
中四級	\$600 (9-6月，共10期)	\$6000
中五級	\$600 (9-6月，共10期)	\$6000
中六級	\$800 (9月，首期) \$1040 (10-2月，第2至6期)	\$6000

如有查詢，請致電 2380 0241 與會計部鄭小姐聯絡。

此致
各位家長



校長 招祥麒博士

2022年9月1日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S22/23-008
To: All Parents

1 September 2022

School Fees Payment via AutoPay

If you have opted for settling school fees payment via Hang Seng Bank Autopay system, transactions will be processed on the fifth day of every month. According to the bank regulation, if there is insufficient balance in the bank account on the transaction date, a service charge of HK\$150 will apply. To avoid any additional charges, please make sure that there is sufficient deposit. School fees for each form are as follows:

	AutoPay transaction each month	Total
Form 4	\$600 (September-June, 10 installments)	\$6000
Form 5	\$600 (September-June, 10 installments)	\$6000
Form 6	\$800 (September, 1 st installment) \$1040(October-February, 2 nd -6 th installments)	\$6000

For enquiries, please contact Ms CHENG of the Accounting Department, at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.



Dr. CHIU Cheung Ki
Principal